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Ministrul Raluca Turcan: Angajatorii spun ca vor cresterea locurilor de munca si a

productiei

Ministrul Muncii, Raluca Turcan, a declarat vineri, la Timisoara, ca în urma discutiilor pe care le-a avut cu

angajatorii s-a prefigurat o dorinta a acestora de a creste numarul angajatilor si a productiei, fara tendinte

de disponibilizari.

 

"Din discutiile pe care le-am avut cu angajatorii în toate aceste zile, proiectiile acestora sunt de crestere a

numarului locurilor de munca inclusiv de crestere a productiei. Deci nu exista acest curent din perspectiva celor

care creeaza locuri de munca", a spus Raluca Turcan, într-o conferinta de presa.

 

Ministrul Muncii a mai anuntat ca a declansat o campanie de identificare a muncii la negru si la gri pentru a vedea

amploarea fenomenului muncii în afara cadrului legal.

 

"Daca ma raportez la amenzile pe care le-am dat pe parcursul anului trecut si de începutul anului acesta pe

controalele de munca efectuate putem pune ca avem o problema. La finalul campaniei vom evalua si vom prezenta

datele si vom face publice si masurile. Pâna atunci pregatim o modificare a cadrului legal prin care sa definim ce

înseamna munca subdeclarata în România, pentru ca acum nu este definita printr-un cadru legal, si intentionam sa

dam mai multa libertate inspectorilor de munca când descopera în teritoriu situatii de munca la negru sau

subdeclarata", a explicat Turcan.

 

Ea a adaugat ca problema concediilor medicale în România exista si trebuie reglementata de Ministerele Sanatatii,

Muncii si de Interne, pentru ca acolo unde sunt fraude, institutiile statului trebuie sa intervina.

 

"Problema concediilor medicale în România exista, nu poate fi negata (...) exista si pentru mediul economic,

problema sesizata în discutiile pe care le-am avut cu reprezentantii mediului de afaceri, dar aceasta nu tine de

Ministerul Muncii, Sanatatii si cel de Interne, pentru ca eu cred cu tarie ca acolo unde exista fraude în privinta

acordarii de concedii medicale, institutiile statului trebuie sa intervina", a afirmat Raluca Turcan.
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